
 

 

 
 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 23. oktober 2019 
 
Til stede: Birthe, Lilly, Claus, Ib, Svend (referent) 
Fraværende: Helen 
 
Dagsorden og referat: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
 Intet at bemærke. 
 
2.   Kassererens rapport 
 Bankbeholdning: kr. 49.906 (driftskonto) 

     kr. 79.197 (opsp.kto)   

   
3. ’Ansøgning’ om synlig forandring  

Jesper A, nr 4, påtænker at lave et ekstra stuevindue mod nord, i stil med de 
eksisterende vinduer.  
Vi siger: God ide og god arbejdslyst! 
 

4.  Bestyrelsens ’huskeseddel’: 
• Kontrolleret kompostbunke, evt. til foråret.  

• Nabohjælp – vi undersøger konceptet nærmere 

 
6.  Evt. 

Grantræet ved indkørslen (’juletræet’) ligner efterhånden mest 
en styrbords sideafmærkning – og sådan en har vi vel trods alt 
ikke brug for, når vi skal manøvrere ud og ind af Kignæshaven, 
så den vil blive udskiftet med et mere vellignende eksemplar. 
Muligvis inden jul. Eller efter. 
 
Med jævne mellemrum luftes diverse problemer og oplevelser 
med TV-signalet og/eller internet-kvaliteten, og ikke mindst 
fejlmeldinger af samme.  
 
Der er mildt sagt blandede erfaringer med at fejlmelde til YouSee (bredbånd) 
eller Dansk Kabel TV (tv-signal), så det kan anbefales at kontakte Jægerspris 
Antenneforening, fx formand Jan Jørgensen (30141617) eller kasserer Claus 
Wiegaard (30141620), hvis der er problemer. 
Man kan også skrive til Antenneforeningen på info@jp-antenneforening.dk 
 
 
Bestyrelsens mødekalender:  4/12 – 5/2-2010 – 1/4 (alle onsdage) 
                                  

 


